

源于英国,演译完美音质! Originated From Britain, Perfect Sound Reproduction!

### **BOST AUDIO**

Professional Audio System







#### www.bost-pro.com 服务热线: 400 609 0895

# Product Catalogue www.bost-pro.com



















## 公司介绍

英国博思特音响集团(香港)投资有限公司成立于2004年,自成立以来一直秉承"用声音响遍世界、用技术发展未来"的经营理念,致力于专业音响产品的研发、设计、生产、销售、售后及相关服务。目前,博思特音响已经是集研发、制造、销售、工程、设计、创新为一体的规范化企业。

博思特音响在音质的音乐性设计方面投入了大量的人力和物力进行研发,设计最佳的音乐扩声风格。博思特音响产品中采用多项先进的音箱技术和单元技术,所有的产品均利用先进的物理学原理和计算机技术进行箱体和号角的设计,也采用了世界上最著名的欧州进口材料制造扬声器单元。

我们拥有电声、电子、维修等各类专业技术人员,为各种大型演出以及体育场、电影院、剧场、KTV、演艺厅、酒吧、夜总会等场所提供各种音响系统、工程设计、安装调试、售后维护等各阶段的服务。

未来,博思特音响,作为以创新为核心的音响设备系统服务商,将通过加强技术研究和产品开发,不断巩固和完善市场营销网络,向世界各地输送更优质的产品和服务,努力为人类创造一个个美妙的音乐传奇!

企业宗旨: 为客户创造最大价值

企业口号:以科技为动力、以质量求生存 企业理念:用声音响遍世界、用技术发展未来



## CORPORATE INTRODUCTION

England BOSITE audio group(HK)invest limited. was established in 2004, since its inception has been adhering to the "sound reverberates in the world, with future technological development" business philosophy, committed to the development of professional audio products, design, production, sales, sale and related services. Currently, Bo Site sound already is the development, manufacturing, sales, engineering, design, and innovation as one of the standardized enterprise.

BOST design aspects of sound in the music sound quality has invested a lot of manpower and resources to carry out R & D, design the best sound of music styles. BOST audio products used in a number of advanced speaker technology and cell technology, all the products are the use of advanced physics and computer technology to the design of the box and horn, also uses the world's most famous European import materials speaker unit.

We have electro-acoustic, electronic, maintenance, and other professional and technical personnel, as well as for a variety of large-scale performances stadium, cinemas, theaters, KTV, auditorium, bars, nightclubs and other places to provide a variety of audio systems, engineering design, installation and commissioning, after sales maintenance of the various stages of the service.

Future, BOST audio as innovative as the core audio equipment systems service provider, will strengthen technology research and product development, and constantly consolidate and improve the marketing network, delivery better quality products and services around the world, and strive to create human one great music legend!

Business Purpose: To create maximum value for customers

Slogan: technology-driven, quality of survival

Philosophy: The sound reverberates in the world, with the development of future technology

# CONTENTS 目录

娱乐音箱系列 ENTERTAINMENT SPEAKER SERIES **BL SERIES** PAGE 10~12 I T SERIES BL-10/ BL-12/ BL-13 PAGE 13~15 RF SERIES RF-10/ RF-12/ RF-15 **BV SERIES** PAGE 16~17

BV-10/ BV-12 CX SERIES PAGE 18~19 CX-8/ CX-10/ CX-12/ CX-15 **BK SERIES** PAGE 20~21 BK-310/ BK-312/ BK-208 PAGE 21~22 **BM SERIES** BM-10/ BM-12/ BM-15 TS SERIES PAGE 23~24 TS-10/ TS-12/ TS-15 **OK SERIES** PAGE 25~26 OK210/ OK220/ OK340/ OK310/ OK420 S SERIES PAGE 27~30 S10B/ S15/ S18/ SM218/ SK218A/ SK218B

A SERIES

A162/ A322

PAGE 30~31

演出音箱系列 Performance Speaker Series



PAGE 34~36 T225AII/ T215BII/ T215AII/ TA13

LA SERIES LA112/ LA212 LA213A/ LA213B LA4825A/ LA4825B LA115

PAGE 37~43

电影院音箱系列 CINEMA SPEAKER SERIES



TC SERIES PAGE 46~48 TC612/ TC615/ TC825 TC635/ TC835/ TC845

TR SERIES PAGE 49~50 TR08A/ TR08/ TR10/ TR12

**TB SERIES** PAGE 51~51 TB118/ TB218

定制影院音箱 PAGE 54~55 V10(主音箱)/ C26(中置箱)/ S6(环绕箱) 中控智能解码器

专业功放系列 PROFESSIONAL AMPLIFIER SERIES

喇叭系列 SPEAKER SERIES



TD SERIES PAGE 56~56 TD400/ TD600/ TD800/ TD1000/ TD1300/ TD1500/ TD1800

TH SERIES PAGE 57~57 TH350/ TH450/ TH550/ TH650/ TH850 TH1100/ TH1300/ TH1500

MX SERIES PAGE 58~59 MX315/ MX420/ MX630/ MX510/ MX613 MX930/ MX940/ MX950/ MX960/ MX640

T SERIES PAGE 60~60 T600/ T800/ T1300/ T1600

PAGE 61~61 Karaoke Professional Digital Audio Processor

PAGE 61~61 Professional Digital Audio Processor System



K SERIES PAGE 62~63 UHF WIRELESS MICROPHONE RECEIVER PROFESSIONAL K-300/ K-100

PAGE 63~63 MG SERIES MG-1/ MG-2

PAGE 64~65 HIGH FREQUENCY TRANSDUCERS HYH-201/ HYH-328/HYH-3402/HYH-3408N

HYH-3806/HYH-4401/HYH-4402/HYH-4403 HYH-4403A/HYH-4408N/HYH-4405N HYH-4506/HYH-5101/HYH-6501/HYH-7501 HYH-7502N/HYH-7505

PAGE 66~66 MF FREQUENCY TRANSDUCERS HYM-T401/ HYM-L605/ HYM-L801N

PAGE 66~71 LOW FREQUENCY TRANSDUCERS HYL-L806/HYL-L1001/HYL-T1005 HYL-L1006/HYL-L1018/HYL-T1022 HYL-L1201N/HYL-L1202N/HYL-L1203 HYL-L1205/HYL-L1206/HYL-L1207 HYL-L1215/HYL-L1275/HYL-L1301 HYL-L1302/HYL-L1303N/HYL-L1503N HYL-L1505/HYL-L1506/HYL-L1507 HYL-L1508/HYL-L1517/HYL-L1801 HYL-L1802/HYL-L1808/HYL-L8CXN HYL-L10CXN/HYL-L12CXN/HYL-L15CXN